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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2016/17:1897 Transporter av spannmål

Det är skördetider, och de lastbilar och chaufförer som finns tillgängliga för att 
transportera spannmål används mycket intensivt. Bristen på svenska chaufförer 
gör att åkerier tvingas leta utomlands för att lösa den akuta chaufförsbristen 
under högsäsong. Men det krävs kunnande och lokalkännedom för att kunna 
jobba effektivt med spannmålstransporterna. Det vore därför bättre om de vana 
spannmålstranportörerna kunde få möjlighet att jobba mer under 
skördeperioden. 

Sverige har ett undantag när det gäller snöröjning, då chaufförer kan få dispens 
från kör- och vilotiderna under det intensiva snöröjningsarbetet. Det är med 
andra ord inga problem att anpassa lagstiftningen efter säsongsrelaterade 
arbetsintensiva perioder. Åkerier som kör spannmålstransporterna borde därför 
temporärt få dispens från kör- och vilotiderna även under det intensiva 
skördearbetet. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att se över regelverket och ta 
initiativ till att införa en tillfällig dispens från kör- och vilotiderna för 
lastbilschaufförer under höstskörden?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-07
Besvaras senast
2017-09-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


